
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 8. april 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål Ø
Vil ministeren redegøre for, hvilke initiativer regeringen vil tage for at løse pro-
blemerne med de voldsomt høje renter, der ofte er på kviklån, og vil ministe-
ren overveje muligheden for indførelse af et renteloft på kviklån og hårdere
sanktioner overfor låneudbydere, der ikke overholder loven?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Hjermind Dencker (DF).

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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